
PROTOKÓŁ  NR  44 /2014 
z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  Wijewo  odbytego 

w dniu   12  maja   2014 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli  : 
Członkowie  komisji zgodnie z listą obecności . 
                                                                                    Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 
oraz 
Ireneusz Zając – Wójt Gminy Wijewo 
Stanisław Kasperski – Przewodniczący RG 
Elżbieta Wolnik – Skarbnik Gminy Wijewo 
 
Przewodniczący komisji poinformował, że tematem posiedzenia będzie omówienie spraw 
związanych z kontrola wykonania budżetu gminy Wijewo za 2013 rok w perspektywie absolutorium 
dla Wójta. 
Nie odbyło się szkolenie w zakresie wymagań kontrolnych. W oparciu o wytyczne z lat ubiegłych 
należy zastanowić się nad zagadnieniami jakimi będziemy się zajmować podczas kontroli.  
Skarbnik podkreśliła, że wymagana jest opinia komisji do informacji o stanie mienia komunalnego.   
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Pukacki poprosił P. Skarbnik o przygotowanie 
materiałów celem ich omówienia na następne posiedzenie komisji, które ustalono na dzień 16 
maja dotyczacych: 
1/ budżetu gminy i zarządzeń z nim związanych, 
2/ sprawozdań finansowych i bilansu gminy, 
3/ wykonanie budżetu, 
4/ dowożenie uczni, 
5/ schroniska dla zwierząt i ochrona środowiska (koszty monitoringu, odsetki), 
 
Radny Pan Józef Pukacki – zwrócił się z zapytaniem  na jakich zasadach jest rozliczany dowóz 
dzieci niepełnosprawnych, 
Wójta Pan Ireneusz Zając – wyjaśnił, że są różne niesprawności, sprzężone lub nie, jest sprawny 
ruchowo lub umysłowo. W zależności od rodzaju dysfunkcji przydziela się do odpowiedniego 
ośrodka. Najkorzystniejsze dla gminy jest w Rydzynie, ośrodek pracuje w systemie tygodniowym 
jest prowadzony przez starostę. Idealnym rozwiązaniem dla tych dzieci byłoby gdyby klasa 
specjalna mogła być na terenie gminy. 
Radny Pan Henryk Rygusik – czy „Piotruś Pan” to inny ośrodek aniżeli w Sławy. Kiedyś 
w Potrzebowie zabierał dzieci a teraz dowożą do Sławy, 
Wójt Pan Ireneusz Zając -  „Piotruś Pan” to ośrodek w Lesznie natomiast dziecko z Potrzebowa 
dojeżdża do Wschowy z powodu zmiany orzeczenia i stwierdzenia braku sprzężenia 
niepełnosprawności. Stopień niepełnosprawności wynika z orzeczenia poradni.  Rodzicom dzieci 
uczęszczających do Wschowy nie dopłacamy. 
Do szkół specjalnych dojeżdża sporo dzieci. Do Wolsztyna bus dowozy robi dwa kursy. 
 
Przewodniczący RG poinformował o zakresie tematycznym posiedzenia Komisji w dniu 20 05. br. 
będzie miał charakter wyjazdowy. Zdecydowano, że omówienie budżetu odbędzie się na 
oddzielnym posiedzeniu w czerwcu.  
 
Radny Pan Alojzy Wolniczak – zwrócił się z zapytaniem w sprawie możliwości zorganizowania na 
Niwce boiska do piłki siatkowej.  
Wójt wyraził zgodę na powstanie boiska. 
 
Radny Pan Henryk Rygusik – jakie są dalsze plany w sprawie melioracji i czyszczenia rowków, 
Wójt Pan Ireneusz Zając - do 15 maja Pan Poszwiński ma przedstawić propozycje miejsc do 
czyszczenia, wykoszenia i odmulenia oraz kosztorys tych prac. 



Radny Pan Alojzy Wolniczak – stwierdził, że spółka wodna w Brennie jest też potrzebna , 
Radny Pan Henryk Rygusik – najlepszym rozwiązaniem byłoby aby składka  na rzecz  spółki była 
przy dotacjach do gospodarstw, 
Wójt Pan Ireneusz Zając  - spółki wodne maja swoje statuty i osobowość prawną dlatego UNIA nie 
może ingerować w ich działalność, 
 
Na tym posiedzenie komisji zakończono. 
 
 
 
                                                                                            Podpisy Komisji: 
 
 

1. …………………………… 
 

                                                                 
2. ………………………….... 
 

 
3. ……………………………. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


